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Rådgiver innen møbler i Vestre viken

• Hadde foredrag i fjor Miljø og klimaforum

• Erfaring

• Husøkonom

• Jobbet som leder så behov

• Standardisering i samarbeid mellom 
smittevern, innkjøp og renhold

• I dag: Ny rolle Rådgiver 50% 



Hva har skjedd

• Visste ikke hva jeg gikk til

• Behov 

• Hvordan er dette blitt kjent (servicemøter, innkjøp, kku, prosedyrer, etc)

• Prosjekter/ hvordan fungerer dette

• Avdelinger/ hvordan fungerer dette

• Erfaringer ang standardisering på sykehusene

• Erfaring ang standardisering med leverandør

• Covid-19



Benk før og etter 



Hva gjør vi mer i VV

• Avtale møbeltapetserer

• Brukte møbler; jobber mot dynamisk 
leveranse av kjøp

• Gjenbruk på sykehusene og DPS, driften 
utvikler seg, flyttinger

• Drammen old via NDS og BRK prosjekt 
Garderober….

• Blakstad via NDS, investeringer og gjenbruk



Sofaer før og etter
30000 -85000



Bord før/ etter. Treningsapparater



Hva er gevinsten

• Standardiserer i VV

• Smitte og rengjøring

• Bidrar til gjenbruk

• Miljø, sparer Avfall

• Leverandører vi har, bruker materialer som er miljøvennlig 
og bedriftene er ISO sertifisert

• Ikke minst penger (2018,2019,2020)



ECT Blakstad
12000 / 67000



Sofa puff før og etter H/L BS
40600/ 146000



Takk for meg.

Marit J Søderstrøm
Tlf: 90520041
Mail: møbelforvalter@vestreviken.no


